

China RoHS - Table 2-1 电器电子产品中有害物质的名称及含有信息表

Names and content of hazardous substances in electrical and electronic products

09-06-2026

产品中有害物质的名称及含有的信息表

Names and content of hazardous substances in products

部件名称 Parts	Hazardous Substances 有害物质									
	镉 Cd	铅 Pb	汞 Hg	六价铬 Cr(VI)	多溴联苯 PBB	多溴二苯醚 PBDE	邻苯二甲 酸二正丁酯 DBP	邻苯二甲 酸二异丁酯 DIBP	邻苯二甲酸丁苄酯 BBP	邻苯二甲酸二 (2- 乙基) 已酯 DEHP
FLUKE BIOMEDICAL ESA71x Electrical Safety Analyzer	○	○	○	○	○	○	○	○	○	○

注 1 :

Note 1:

○ : 表示该有害物质在该部件所有均质材料中的含量均不超出电器电子产品有害物质限制使用国家标准要求。

○: indicates that the hazardous substance contained in all of the homogenous materials for this part is below the limit specified in the national standards for the restricted use of hazardous substances in electrical and electronic products.

× : 表示该有害物质至少在该部件的某一均质材料中含量超出电器电子产品有害物质限制使用国家标准要求。

×: indicates that the hazardous substance contained in at least one homogenous material for this part is above the limit specified in the national standards for the restricted use of hazardous substances in electrical and electronic products.

注 2 :

Note 2:

以上未列出的部件 , 表明其有害物质含量均不超过电器电子产品有害物质限制使用国家标准要求。

Parts not explicitly listed do not contain hazardous substances above the limits specified in the national standards for the restricted use of hazardous substances in electrical and electronic products.